
PROTOKÓŁ NR XXXIV/2023 

Z SESJI RADY GMINY Z DNIA 15.05.2023 ROKU W BUDYNKU MUZEUM K. 

LASZCZKI W DOBREM, UL. KOŚCIUSZKI 2, 05-307 DOBRE 

Do pkt. 1 W sesji udział wzięło 14 radnych. Lista obecności na piśmie w załączeniu. 

Obrady trwały od godz. 9.00 do godz.11.47. Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący 

Rady Pan Waldemar Szymański, który powitał wszystkich zebranych, poinformował że w 

posiedzeniu jest obecnych 14 radnych, co stanowi  94 % radnych, w związku z tym sesja władna 

jest do podejmowania uchwał. Ponadto w sesji udział wzięli :  Wójt, Zastępca Wójta, Skarbnik, 

urzędnicy - Pani Anna Kalinowska wraz z Panią Moniką Gałązka  oraz sołtysi z terenu gminy 

Dobre. Następnie przewodniczący komisji przedstawił porządek obrad ( na piśmie w 

załączeniu), uwag nie wniesiono.  

Do pkt. 2 

Informacja o pismach, jakie wpłynęły do Rady Gminy. 

1. Pismo do wiadomości Rady Gminy z Przedszkola Niepublicznego Promyk w 

Dobrem w sprawie skargi na Wójta Gminy Dobre złożonej do WSA w Warszawie 

od czynności Wójta Gminy Dobre w zakresie czynności ustalenia i przekazania 

dotacji oświatowej o której mowa w przepisach ustawy o finansowaniu zadań 

oświatowych – dotacji należnej za okres od miesiąca stycznia do miesiąca kwietnia 

2023 r. 

2. Pismo do wiadomości Rady Gminy z Przedszkola Niepublicznego Promyk w 

Dobrem w sprawie prawidłowości ustalenia wysokości dotacji w sposób zgodny z 

obowiązującymi w tym zakresie przepisami prawa. 

3. Pismo do wiadomości Rady Gminy od mieszkańca miejscowości Mlęcin, Pana Jana 

B. w sprawie skargi z dnia 15 marca 2023 roku. 

4. Pismo do wiadomości Przewodniczącego Rady Gminy od Wojewody 

Mazowieckiego w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Włodzimierza J. do 

rozpatrzenia przez Radę Gminy.  

Pisma stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady: pismo od Pani Sylwii K. są do wiadomości Rady Gminy. Czy 

przekazujemy na Komisję BOR? 

Wójt: pismo, które wpłynęło do nas 12.05 o godz. 12.20 nie powinno być dzisiaj 

rozpatrywane. Uważam, że zadanie inwestycyjne nie powinno być liczone do dotacji, 

chodzi o „Radosne Przedszkole”. To jest zamach na kasę gminną. Na najbliższą 

Komisje przygotuję wyliczenia i udzielimy odpowiedzi.  

Przewodniczący Rady: Pismo na Komisje BOR. 

Trzecie pismo P. Włodzimierza J. Pisma były do Pana Wójta, Rada nie otrzymała pisma. 

Napisał pismo do Wojewody a wszystkie pisma były pisane do Wójta a nie do Rady. 

Uważam, że nie powinniśmy tego rozpatrywać.  

Wójt: Ten Pan robi problem i domniema, że sąsiad będzie budował budynek. Od tej 

osoby nie wpłynął żaden wniosek o decyzje o warunkach zabudowy. Właściciel działki 

może na niej robić co chce. Jeśli sąsiad złoży wniosek o wydanie warunków zabudowy 



to ja mu taką decyzję wydam. Ja nie wiem czy ten Pan w ogóle złoży wniosek o wydanie 

warunków. Tam się nic nie buduje, byłem tam i widziałem, że tam nic nie ma.  

Odczytano uchwałę z 2022 roku. 

Przewodniczący Rady: Ja na to pismo odpowiem. 

Kolejne pismo od pana Jana B.  

Przewodniczący Rady: Ja nie będę zwoływał sesji nadzwyczajnej , żeby odpowiedzieć 

Panu Janowi B.  

Wójt: W tej sprawie są zbierane dowody. Nie mamy obowiązku odpowiedzi w ciągu 7 

dni. Ktoś jest bardzo niecierpliwy.  

Przewodniczący Rady: Pismo kierujemy na Komisje BOR-u.  

Głosowanie  za – 13 osób 

  Przeciw – 0 osób 

  Wstrzymało się – 1 osoba  

Radna Wielechowska: Ja na Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wystąpiłam z 

wnioskiem o informację o kalkulacji kosztów w tej sprawie.  

Przewodniczący Rady: Przeczytamy w wolnych wnioskach. 

Propozycja odpowiedzi na pisma z Komisji  

1. W odpowiedzi na pismo z dnia 22.03.2023 roku (data wpływu 28.03.2023 r.) 

dotyczące wsparcia finansowego na modernizację części szpitala, Rada Gminy 

Dobre po zasięgnięciu opinii Komisji Budżetu, Oświaty i Rolnictwa, informuje, że 

ze względu na brak środków finansowych w budżecie Gminy nie udzieli dotacji na 

wyżej wymienione zadanie.  

Pismo bez uwag. 

2. W odpowiedzi na pismo z dnia 20.04.2023 roku dotyczące zakupu przez Gminę 

lokalu użytkowego informuję, że Rada Gminy po zasięgnięci opinii Komisji 

Budżetu, Oświaty i Rolnictwa, nie wyraża zgody na wykup powyższego lokalu.  

Pismo bez uwag. 

 

 Do pkt. 3 Rozpatrzenie wniosków stałych Komisji Rady Gminy z ostatnio odbytych 

posiedzeń.  

Radna Wielechowska: Pismo ze skargą do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o rozpatrzenie 

skargi bez rozpoznania.  

Przewodniczący Rady: Proszę o głosowanie. 

Głosowanie  Za  – 13 osób 

  Przeciw – 0 osób 

  Wstrzymało się – 1 osoba 



Do pkt. 4 Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz realizacji uchwał Rady 

Gminy. 

1) Ostatnia sesja odbyła się 22 marca 2023 roku, uchwały są w trakcie realizacji. 

2) Przyjąłem 32 osoby w różnych sprawach. 

3) Informacja z realizacji zadań referatu gospodarki komunalnej inwestycji i zamówień 

publicznych: 

1. Trwa procedowanie w sprawie uchwały nr XXXII/341/22 Rady Gminy Dobre z 30 

grudnia 2022 r. w sprawie zmiany ,,Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Dobre”. 

 

2. W trakcie realizacji jest zadanie „Radosne Przedszkole – utworzenie 20 nowych 

miejsc opieki przedszkolnej” W ramach zadania utworzono w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Dobrem  oddział na 20 miejsc opieki przedszkolnej, który 

funkcjonuje od 1 września 2022r. Całkowita wartość projektu 570 215,85 zł, 

dofinansowanie 456 119,85 zł.  

 

3. Urząd Marszałkowski Województwa Mazowieckiego w Warszawie przyznał Gminie 

Dobre pomoc finansową ze środków województwa mazowieckiego  - Mazowsze dla 

równomiernego rozwoju na zadanie” Rozbudowa budynku Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Porębach Nowych o część garażową”. Przewidywana wartość zadania  

165 000,00 zł. Przyznane dofinansowanie w wysokości 99 000,00 zł.Trwają 

przygotowania do podpisania umowy.  

 

4. W ramach programu „Polski Ład”– trwają prace budowlane dla zadania 

5. ”Rozbudowa budynku Urzędu Gminy w Dobrem w celu stworzenia miejsca dla 

Gminnego Ośrodka Kultury i biblioteki publicznej”. Wartość projektu – 9.124.338,56 

zł, przewidywane dofinansowanie – 8.211904,70 zł. 

 

6. Przyznano Gminie dotację ze środków budżetu Województwa Mazowieckiego w 

zakresie budowy i modernizacji dróg dojazdowych do gruntów rolnych – zadanie pn. „ 

Modernizacja drogi gminnej w miejscowości Poręby Stare, gmina Dobre, powiat 

miński”. Przewidywany koszt realizacji przedsięwzięcia – 202 950,00 zł, przyznana  

kwota dotacji – 100 000,00 zł.  

 

7. Przygotowano i złożono w Mazowieckim Urzędzie Wojewódzkim w Warszawie 

wniosek o dofinansowanie zadania: „Remont dróg gminnych na terenie gminy Dobre” 

ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Zadanie dotyczy remontu drogi w 

Sołkach i ul. Reymonta w Dobrem. Przewidywana wartość zadania 569439,09 zł. 

Przewidywane dofinansowanie: od 50 do 80% kosztów kwalifikowalnych. 

 

8. Przygotowano i złożono do Wojewody Mazowieckiego wniosek o udzielenie wsparcia 

finansowego w ramach modułu 3 wieloletniego rządowego programu „Posiłek w 

szkole i w domu” dla Szkoły Podstawowej w Mlęcinie. Przewidywana wartość 

zadania: 10 658,00 zł. Wnioskowane dofinansowanie: 8 526,40 zł.  

 



9. Trwają prace dotyczące zadania Termomodernizacja budynków użyteczności 

publicznej na terenie Gminy Dobre” - w miejscowości Brzozowica gmina Dobre. 

Wartość zadania  246 000,00 zł. 

 

10. Wykonano nawierzchnie asfaltowe na drogach:  

a. Rudzienko – Rudno 

b. Poręby Stare – Poręby Nowe 

c. Poręby Stare – Kąty Borucza 

d. Poręby Stare – Wólka Kokosia 

 

11. W miejscowości  Pokrzywnik wykonano remont nawierzchni asfaltowej  z udziałem 

Funduszu Sołeckiego. 

 

12. W ramach funduszu sołeckiego wykonano chodnik w Rudzienku. 

 

13. W ramach funduszu sołeckiego wykonano stabilizację cementową w miejscowości 

Rąbierz Kolonia. 

 

14. Odtworzono rowy przy drodze Drop – Joanin 

 

15.  Dwukrotnie ogłaszano i unieważniano postępowanie przetargowe dla Gminnej Spółki 

Wodnej Dobre na zakup ciągnika rolniczego. Powodem unieważnienia jest zbyt 

wysoka kwota na sfinansowanie zamówienia. 

 

16. W dniu 11.05.2023r. ogłoszono postępowanie na „Przebudowę ulicy Dobrzynieckiego 

w m. Dobre” . Na to zadanie Gminie przyznano dofinansowanie z Samorządu 

Województwa Mazowieckiego w wysokości 63,63% poniesionych kosztów 

kwalifikowalnych operacji. 

 

17. Przeprowadzono przegląd gwarancyjny Stacji uzdatniania wody w Czarnogłowiu oraz 

kanalizacji sanitarnej w miejscowości Poręby Nowe. 

 

18. Trwa procedowanie w sprawie uchwały nr XXXII/341/22 Rady Gminy Dobre z 30 

grudnia 2022 r. w sprawie zmiany ,,Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Dobre 

 

19. Otrzymaliśmy dotację z WFOSIGW na realizację zadania „Demontaż, odbiór, transport 

i utylizacja azbestu w Gminie Dobre”. Wysokość dotacji wynosi 35.000,00 zł., co 

stanowi 70% kosztów kwalifikowanych zadania. Z budżetu gminy musimy dołożyć 

30%, tj. 15.000zł. Pozwoli to na utylizację ok 125 ton eternitu. 

 

20. Otrzymaliśmy dotację z NFOSIGW na realizację zadania Odbiór folii rolniczych, siatki, 

sznurka i opakowań po nawozach od rolników z terenu Gminy Dobre. Łącznie w tym 



roku rolnicy złożyli wnioski na odbiór ok. 15 ton odpadów. NFOSIGW dofinansowuje 

realizację zadania w wysokości 500zł netto do 1 tony odpadu, VAT nie jest kosztem 

kwalifikowalnym. 

 

21. Od 21.05.2021r.w urzędzie Gminy Dobre działa punkt konsultacyjny programu „Czyste 

Powietrze”. Dotychczas pomocy w wypełnieniu i złożeniu wniosków o dofinansowanie 

udzielono 54 mieszkańcom. Na bieżąco udzielane są informacje o zasadach działania 

programu Czyste powietrze.  

 

22. Na podstawie informacji uzyskanych z WFOSIGW wiemy, że do 31 marca 2023 roku: 

a. Liczba złożonych wniosków o dofinansowanie – 185; 

b. Liczba zawartych umów o dofinansowanie – 156; 

c. Liczba zrealizowanych przedsięwzięć – 103; 

d. Kwota wypłaconych dotacji dla przedsięwzięć z terenu Gminy Dobre – 

1.415.819,77zł. 

 

23. Na dzień 22 czerwca 2023 roku wyznaczono termin drugiego przetargu na sprzedaż 

działek gminnych położonych   w miejscowości Poręby Nowe (działka nr 136 o pow. 

0,0800ha)  i Rynia (działka nr 241 o pow. 0,1200ha). Cena wywoławcza działki w 

miejscowości Poręby Nowe wynosi 6.000,00zł , natomiast działki w Ryni 24.000,00zł. 

Pierwszy przetarg odbył się w dniu 23 marca 2023 roku ale z powodu braku chętnych 

zakończył się wynikiem negatywnym. Więcej informacji dostępnych jest na tablicach 

ogłoszeniowych w sołectwach w/w miejscowości oraz na stronach internetowych 

Urzędu Gminy. 

 

24. Rozpoczeła się budowa oświetlenia ulicznego w miejscowości Wólka Kobylańska ul. 

Długa oraz w miejscowości Czarnocin. Wykonawcą prac jest firma ELECTRO-

NETWORK SP. z o.o.  Pan Artur Zdrojewski z  Barczącej. Zadania wykonywane 

w ramach funduszy sołeckich w/w miejscowości. 

 

 

25. KONTROLE OPRÓŻNIANIA SZAMB I PRZYDOMOWYCH 

OCZYSZCZALNI ŚCIEKÓW 

a) Informujemy, że w związku ze zmianą  ustawy z dnia 13 września 1996r. o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach - gminy mają obowiązek prowadzenia elektronicznych 

ewidencji zbiorników bezodpływowych (szamb) na nieczystości płynne oraz ewidencji 

przydomowych oczyszczalni ścieków. 



b) Należy także pamiętać o zawieraniu umów na wywóz ścieków bytowo-gospodarczych 

(osadów ściekowych) i systematyczne opróżnianie zbiorników bezodpływowych oraz 

oczyszczalni przydomowych. W przypadku posiadania przydomowych oczyszczalni 

ścieków, należy również pamiętać o obowiązku pozbywania się osadów ściekowych 

zgodnie z instrukcją eksploatacji przydomowej oczyszczalni ścieków. Powyższe 

działanie musi zostać również odpowiednio udokumentowane, tj. poprzez podpisanie 

umowy na wywóz osadów ściekowych oraz posiadanie dowodów uiszczania opłaty za 

ww. usługę. Należy pamiętać, że posiadane rachunki muszą potwierdzać regularność i 

ilość wywozu z danej nieruchomości. 

 

 

 

4) W dniu 28 marca brałem udział w spotkaniu z dyrektorem SP ZOZ Mińsk Mazowiecki, 

niestety Gmina nie jest w stanie udzielić wsparcia finansowego bo sami nie mamy 

pieniędzy.  

5) W dniu 29 marca Komisja Skarg, Wniosków i Petycji otrzymaliśmy skargę z Mlęcina  

6) W dniu 4 kwietnia wręczałem nagrody za palmy wielkanocne. 

7) W dniu 5 kwietnia spotkałem się z Panią Senator Koc, było to bardzo owocne spotkanie 

8)  W dniu 5 kwietnia spotkałem się z przedstawicielem firmy z Ukrainy , który jest 

zainteresowany kupnem 2-3 hektarów ziemi pod firmę spożywczą. 

9) W dniu 10 kwietnia uczestniczyłem w 13 rocznicy obchodów smoleńskich, składałem 

wieńce w Mińsku Mazowieckim. 

10) W dniu 17 kwietnia uczestniczyłem w spotkaniu grupy Banku Spółdzielczego. 

11) W dniu 19 kwietnia brałem udział w Konwencie Wójtów i Burmistrzów w Czarnogłowiu. 

Chciałem podziękować za pomoc Kołu Gospodyń Wiejskich z Czarnogłowia za obsługę 

kulinarną. W szczególności chciałem podziękować Przewodniczącemu Rady Gminy za 

nieodpłatne udostępnienie świetlicy. Spotkanie samo się nie zorganizowało, dziękuje za 

wkład wniesiony w przygotowania tego Konwentu. Niech goście zwiedzają naszą gminę i 

widzą na jak wysokim poziomie są nasze obiekty.  

12) W kwietniu spotkałem się z Wojewodą Mazowieckim w sprawie nabycia przez Dobre 

praw miejskich oraz sprawy dróg. Są to bardzo ważne dla mnie sprawy, są potrzebne 

środki i muszę jeździć na spotkania i prosić o pieniądze. W tym roku mamy mniejsze 

środki na finansowanie dróg ale robimy drogi, podbudowy.  

13) W dniu 26 kwietnia odbyły się przeglądy kanalizacyjne w Porębach Nowych. Firma 

poprawia usterki, ale mogą jeszcze powstawać zapadliska.  

14) W kwietniu odbył się przegląd gwarancyjny stacji uzdatniania wody w Czarnogłowiu. 

15) W dniu 3 maja odbyły się uroczystości i akademia z okazji uchwalenia Konstytucji 3 

Maja. 

16) W dniu 4 maja odbyła się Komisja Budżetu, Oświaty, Rolnictwa, podczas wizytacji 

obejrzeliśmy kilka dróg w naszej gminie. 

17) W dniu 12 maja odbyło się spotkanie z Gminnym Klubem Sportowym w Dobrem w 

sprawach organizacyjnych. Zainteresowanie klubem jest ogromne, mamy obecnie za mało 



środków na realizację wszystkiego. W przyszłym roku będziemy musieli zwiększyć 

środki na działalność.  

18) W dniu 13 maja odbyły się uroczyste obchody śmierci Marszałka Józefa Piłsudskiego 

oraz 5 rocznica Związku Piłsudczyków obwodu Wschodnio-Mazowieckiego. 

Dziękuję, to wszystko. 

Do pkt. 5 Ocena zasobów pomocy społecznej. 

Radni nie wnieśli uwag do powyższego sprawozdania. 

Do pkt. 6  Sprawozdanie z realizacji Wieloletniego Programu Współpracy gminy Dobre z 

organizacjami pozarządowymi za 2022 rok. 

Radni nie wnieśli uwag do powyższego sprawozdania.  

Przewodniczący Rady: Ogłaszam 10 minut przerwy. 

Do pkt.7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dobre na lata 2023-2032. 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 10 głosami za, przy 1 przeciwnym i 3 głosami 

wstrzymującymi się.  

Uchwała Nr XXXIV/355/23 na piśmie w załączeniu.  

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na 

stronie bip.gminadobre.pl  

Do pkt.8 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Dobre na 2023 rok. 

Radny Wierzba: W tej uchwale w dziale 921 paragraf 4010, wynagrodzenie osobowe 

pracowników , ilu pracowników jest zatrudnionych w Muzeum? 

Wójt: 1 osoba 

Radny Wierzba:  Jest podwyżka o 35 tys. zł czyli o 50 %. 50% podwyżki to chyba jest za dużo 

pomimo tej inflacji. 

Skarbnik: tak nazywa się ten paragraf, zgodnie z ustawą. Na początku budżetu nie mięliśmy 

pieniędzy na zapewnienie wydatków, teraz na bieżąco uzupełniamy braki: wynagrodzenie, 

ZUS i inne składki. 

Radny Wierzba: Czy ktoś z Państwa otrzymał 50 % podwyżki? 

Skarbnik: tworząc budżet brakowało nam środków, dopiero teraz uzupełniamy środki. 

Radny Chojecki: Coś niewyraźnie nam Pani tłumaczy. 

Radny Wierzba: w tej uchwale są również wydatki na minus. 

Radny Laskowski: niedawno mieliśmy Komisję Budżetu, Oświaty , Rolnictwa i nikt nam tego 

nie przedstawił. Dobrze by było, żeby nam to przedstawiono.  

Skarbnik: od czasu Komisji zaszły kolejne zmiany. 

Radny Laskowski: na Komisji Budżetu, Oświaty i Rolnictwa nie było tej uchwały. 



Skarbnik: po Komisji wprowadziliśmy wiele zmian. W dziale 900 gospodarka komunalna 

dołożyliśmy 150 tyś. zł na wynagrodzenia. Przy projektowaniu budżetu nie było pieniędzy, 

obcięto wydatki żeby zamknąć budżet.  

Radny Chojecki: projekt uchwały powinniśmy otrzymać przynajmniej na jeden dzień przed 

sesją 

Przewodniczący Rady: z dnia na dzień są wprowadzane zmiany w budżecie  

Skarbnik: w dokumentach na sesję nie wiedzieliśmy jeszcze o zmianach. Wszystkie zmiany 

macie Państwo w uzasadnieniu.  

Radna Wadas: są błędy literowe w projekcie uchwały.  

Skarbnik: z racji tego, że uchwałę otrzymaliście dzisiaj pozwoliłam sobie na wytłuszczenie tych 

zmian. Co roku robimy takie zmiany. Przerzucamy środki z działu na działy. Przy planowaniu 

było wszystko pozaniżane, żeby spiąć budżet. Jeśli chodzi o nauczycieli to Pan Wójt 

informował, że na podwyżki potrzebujemy ponad 600 tys. zł w dniu obecnym. 

Przewodniczący Rady: czy są jeszcze jakieś pytania? Nie ma więcej pytań. Przechodzimy do 

głosowania. 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 7 głosami za, przy 5 przeciwnych i 2 głosami 

wstrzymującymi się.  

Wójt: dziękuję Radnym, że głosowali za budżetem, a tym którzy byli przeciwni to pytam co by 

się stało gdyby uchwała nie przeszła? Nauczyciele nie dostali by podwyżki, za drogi byśmy nie 

zapłacili. Budżet nam się nie dopinał o 1,5 mln zł. Rok jest bardzo trudny. Od stycznia mamy 

wyrównanie pensji dla nauczycieli, te pieniądze muszą się znaleźć. Dziękuję za przyjęciem 

uchwały budżetowej i zrozumieniem potrzeb. Mieliśmy Komisję Budżetu, Oświaty, Rolnictwa 

a następnego dnia otrzymaliśmy informację o zwrocie VAT-u, ponad 1 mln zł. Proszę się nie 

dziwić, że uchwały są w ostatniej chwili poprawiane, ale my tych środków nie wyprowadzamy 

z budżetu. Dziękuję.  

Uchwała Nr XXXIV/356/23 na piśmie w załączeniu. 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na 

stronie bip.gminadobre.pl. 

Do pkt. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/288/22 z dnia 22 maja 2022 

roku w sprawie ustalenia diety dla Przewodniczącego Rady Gminy i diet dla radnych. 

Radni w głosowaniu jawnym nie pojęli uchwały 3 głosami za, przy 8 przeciwnych i 3 głosami 

wstrzymującymi się.  

Wójt: dzieją się rzeczy nie do pomyślenia. Na Komisji Budżetu, Oświaty, Rolnictwa głosujecie 

za zmianą. Sobie to daliście 60 % podwyżki ale Przewodniczącemu i Wiceprzewodniczącemu 

to nie chcecie dać. Trochę więcej szacunku.  

Projekt uchwały wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższego projektu uchwały 

zamieszczone są na stronie bip.gminadobre.pl 

Do pkt. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia jej przebiegu.  



Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 14 głosami za, przy 0 przeciwnych i 0 

wstrzymujących się.  

Uchwała Nr XXXIV/357/23 na piśmie w załączeniu. 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na 

stronie bip.gminadobre.pl. 

Do pkt.11 Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości porządku na terenie 

Gminy Dobre. 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za, przy 0 przeciwnych i 0 

wstrzymujących się. 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

Uchwała Nr XXXIV/358/23 na piśmie w załączeniu. 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na 

stronie bip.gminadobre.pl. 

Do pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/349/23 w sprawie nadania 

Statutu Gminnemu Ośrodkowi Kultury i Bibliotece w Dobrem. 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 14 głosami za, przy 0 przeciwnych i 0 

wstrzymujących się.  

Uchwała Nr XXXIV/359/23 na piśmie w załączeniu. 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na 

stronie bip.gminadobre.pl. 

Do pkt.13 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu mińskiego. 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za, przy 1 przeciwnym i 0 

wstrzymujących się.  

Uchwała Nr XXXIV/360/23 na piśmie w załączeniu. 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na 

stronie bip.gminadobre.pl. 

Do pkt.14 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Osęczyzna, stanowiącej własność gminy 

Dobre w drodze bezprzetargowej.  

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 14 głosami za, przy 0 przeciwnych i 0 

wstrzymujących się.  

Uchwała Nr XXXIV/361/23 na piśmie w załączeniu. 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na 

stronie bip.gminadobre.pl. 

Do pkt.15 Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 22 marca 2023 roku. 

Uwag nie wniesiono, protokół uważa się za przyjęty.  



Do pkt. 16 Wolne wnioski 

Zostało odczytane pismo w sprawie poniesionych kosztów w sprawie Pana Jana B.  

Razem poniesiono koszty w wysokości 16 555,71 zł.  

Sołtys sołectwa Dobre I: Proszę o informacje w sprawach 

1. Ul. Armii Krajowej, w dniu 23 kwietnia zgłaszałem awarię wodociągu, woda leci  

2. Jeździliście po gminie Dobre, droga na ul. Szkolnej są tam mlecze na asfalcie, ta jest 

fuszerka 

3. Boisko mały orlik czy można udostępnić dla wszystkich dzieci  

4. Droga koło Pana Leszka B. czy będzie zrobiona?  

5. Na jakim etapie jest projektowanie ulicy Zdrojówki? 

Wójt:  

1. Wyciek wody – wiemy o tym, będzie to naprawione 

2. Asfalt na ul. Szkolnej – musimy sprawdzić co się dzieje, droga jest na gwarancji 

3. W sprawie boiska proszę się zgłaszać do Pani Dyrektor Szkoły. Tam jest grafik i trzeba 

się zgłaszać do opiekuna obiektu. Cały czas podnoszony jest temat niszczenia 

nawierzchni, dzieci kopią łopatkami trawę, a rodzice nie reagują. Dzieci nie rozumieją, 

że tak nie można robić, ale dorośli też nie.  

4. Droga koło Pana B. – nie mamy środków na remont, ale ta droga nie jest w tak złym 

stanie  

5. Droga Zdrojówki – obecnie trwa projektowanie tej ulicy. Pozwolenie na budowę może 

będzie do końca roku, to był by sukces.  

Do pkt. 17 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy dokonał 

zamknięcia sesji.  

 

Protokółowała  

Monika Gałązka      Przewodniczący Rady Gminy 

 

      Waldemar Szymański 

 

 

 

 

  

 

 


